

Anti-skid Chopsticks

自彈式防滑助食夾菜筷子-老人輔助餐具

Model: HA-IM

Features:

- The latch design can automatically open chopsticks and close them by hand after clamping
- Adopt the fitting finger shape, which conforms to the palm design and meets the habit of holding chopsticks by many people
- The arc design conforms to the force balance of the human body and enhances the comfort and different angles of feeding
- Applicable people: people with hand spasm, finger deformation and finger trembling, the elderly, children, people with hand injury or disability
- 插銷設計, 可以自動打開筷子, 夾食後手力閉合
- 採用貼合指形, 符合手掌設計, 滿足多種人握筷習慣
- 弧形設計, 符合人體受力平衡, 增進送食的舒適感和不同的角度
- 適用人群: 手部曲痙攣、手指變形、手指顫抖者, 老人、兒童、手部受傷或殘疾人士



Specifications

Product Model 產品型號	HA-IM
Product Material 產品材質	Plastic + Bamboo 塑膠+竹子
Size 尺寸	220*55*33mm
Net Weight 淨重	50g
Packing Size 包裝尺寸	260*55*35mm
Package Weight 包裝重量	64g

Instructions

Open and take out the appliance components, you can use it.

打開並將器具組件取出,即可使用。